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HESLO PRO TENTO ROK FOLLOW YOUR DREAM 

 

 
 

Vážení Lionskí priatelia, 
 

obraciam sa na Vás na začiatku nového roka 2014, aby som Vám zo srdca poprial 
všetko dobré, šťastie, zdravie a pohodu. Prajem to nie len Vám milé Lionky a 
Lioni ale tiež Vaším rodinám a blízkym. 

Už ubehlo viac ako pol roka čo som nastúpil do funkcie guvernéra distriktu D122 a 
rád by som sa s Vami podelil o radosti ale aj starosti, ktoré bežný lionský život 
prináša. 

Jednotlivé kluby vynakladajú mnoho síl pri napĺňaní nášho lionského hesla – we 
serve – pomáhame a to na všetkých úrovniach. Zameranie klubov je všestranné a 
orientuje sa na pomoc potrebným, tak ako nám káže náš lionský kódex. Nech sú to 
malé deti, ktorým bezplatne zisťujete stav ich očiek, pomáhate v detských 
domovoch, organizujete akcie, aby ste si vytvorili finančné prostriedky, ktoré 

potom účelne vynakladáte pre svoje aktivity pre potrebných. Urobiť zoznam všetkých klubových akcií by zabralo 
niekoľko stránok a každý si môže o Vašej činnosti prečítať na vašich klubových webových stránkách či našom 
centrálnom webe a to hlavne pokiaľ ide o celodistriktné akcie. Rád by som Vám všetkým úprimne za Vašu činnost 
poďakoval a poprial Vám do ďalšieho obdobia, aby za Vami ostávalo mnoho dobrých skutkov – pomoc potrebným.  

Na úrovni distriktu sa uskutočnili dve stretnutia kabinetu guvernéra, zápisy z jednania sú prístupné všetkým členom na 
našom centrálnom webe a tak by som len konštatoval, že prácu, ktorú si predsavzal kabinet sa darí zdarne 
uskutočňovať. 

Podarilo sa odoslať prvú časť použitých okuliarov do africkej Ugandy, ktoré 
pomôžu slabozrakým ľuďom v tejto zemi. Nie nadarmo sú Lioni nazývaní 
„Rytieri slepých“. Chcem Vám poďakovať za ochotu zbierať tieto okuliare a 
verím, že ďalšia zásielka, ktorú organizuje garant kabinetu pomôže i ďalším 
slabozrakým. Na našom centrálnom webe nájdete adresy, kam by sa mali 
pozbierané okuliare prepraviť. Rád by som požiadal kluby, aby sa postarali o ich 
doručenie do centier odkiaľ budú odvezené do centrály v Taliansku k ďalším 
úpravám a následne do Afriky. 

 
Podarilo sa nám ako distriktu D122 zdarne ukončiť nemocnicu v Keni. Je 
to náš najvýznamnejší počin humanitárneho charakteru, ktorý pomáha 
ľuďom už skoro štyri roky. Za toto obdobie bolo v tejto nemocnici 
Svätého Cyrila a Metoda ošetrených viac ako 70 000 ľudí. Klubom, 
jednotlivcom, proste Vám všetkým, čo ste prispeli na jej výstavbu 
ďakujem z celého srdca. 

Meranie zraku 
u predškolských detí 
je náš 

najvýznamnejší 
projekt, ktorý pomáha zisťovať vady očí detí v dobe, kedy je možné ešte 
začínajúcu vadu liečiť. Doteraz bolo zmeraných v oboch našich republikách 
viac ako 15 000 detí a zistené anomálie dosahovali až 18 %. Máme radosť 
že tato akcia je taká úspešná a želáme deťom, aby ich zrak bol v poriadku. 
Je to činnost veľmi náročná na čas a ďakujem jednotlivým klubom a tiež ich 
členom, ktorí tuto činnosť opakovane vykonávajú, za ich aktivitu, čas a 
obetavosť. Na úrovni kabinetu vznikla diskusia, že by sa k jednej distriktnej 
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kamere, ktorá je z grantu z USA a slúži ku screeningu detí hlavne v Českej republike zakúpila distriktná kamera, ktorá 
by slúžila klubom na Slovensku. O výsledku Vás budeme včas informovať. 

Distriktný projekt Lionský golfový turnaj (LGT) úspešne zahájil svoju 
činnost a časť prostriedkov, ktoré sa podarilo organizátorom akcie 
získať pôjde na výrobu materiálov potrebných pri meraní očí. Ide 
nielen o propagačné materiály, ktoré vysvetľujú rodičom, o akú 
akciu sa jedná ale tiež sú v tom materiály potrebné pre 
vyhodnotenie každého jednotlivo zmeraného dieťaťa. 

Podarilo sa personálne stabilizovať veľmi potrebnú akciu – výmena 
mládeže a tiež mládežnícky kemp, ktorý každoročne usporadúvame. 
Rád by som sa ospravedlnil klubom, ktorí v minulom období neboli s 
organizáciou spokojní. Verím, že všetko sa na dobré obráti. Finančné 
prostriedky, ktoré kluby zhromažďujú na tento účel sú racionálne 

využívané len a len na túto činnost.  

Znížil sa nám počet členov v kluboch. Nedosahujeme počet, ktorý by umožnil, aby náš distrikt bol konečne riadnym 
distriktom. To nastane až nás bude 1250 členov. Počet klubov je dostatočný. Obraciam sa na Vás s prosbou, aby ste vo 
svojom okolí využili svoje kontakty tak, aby sa počet členov podarilo navýšiť. Je pravda, že generácia „otcov 
zakladateľov“ je pomaly na ústupe a to čo sa týká veku tak aj aktivity. Je na nových, mladších členoch, aby svoju 
aktivitu zamerali tiež na zvyšovanie členskej základne a aby ich činnost bola pestrá a zaujímavá pre ďalších záujemcov. 
Nie sme len humanitárna organizácia. Sme spoločnosť slušných ľudí, ktorí sa radi stretávajú, spolu majú rovnaké 
ideály, napĺňajú a realizujú klubové aktivity. 

K tomu Vám prajem veľa odvahy a pochopenia v kluboch. 

 
 
Záverom mi dovoľte, aby som Vám všetkým poprial mnoho dobrého, zdaru a dobré zdravie a božie požehnanie. 

 
 
 So srdečným pozdravom 
 
 
 Rudolf Hlavačka 
 Distriktný guvernér 


